
Schaken is helemaal niet suf. Toppers uit Midwoud 
kwalificeren zich voor NK Schoolschaken: ’Door ’The Queen’s 
Gambit’ weer helemaal populair’ 

 
Feline Poen en Koen Muis behoren tot de beste teams van Noord-Holland.© Foto Robert Gieling 
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HOORN 

Dat schaken helemaal niet suf is, bewijzen 136 basisschoolleerlingen tijdens het Provinciaal 
Kampioenschap Schoolschaken. 

In opperste concentratie proberen de deelnemende groepen bij de beste zes te horen, want 
alleen dan kunnen ze meedoen aan het Nederlandse Kampioenschap. 

Ook Koen Muis (11) en Feline Poen (11) van Basisschool De Koet doen mee aan de 
schaakwedstrijd. Met twee andere kinderen vormen ze een team van vier, want alle deelnemers 
doen mee in groepsverband. „Schaken is echt een leuke denksport”, vindt Koen. „Het gaat om 
tactiek en goed nadenken wat je volgende zet wordt. Ook is het belangrijk om de tegenstander 
goed in de gaten te houden.” Feline: „Onze schaakmeester op school zocht leerlingen voor een 
team en ik heb me toen opgegeven.” 



 
 

Koen Muis (11): „Het gaat om tactiek en goed nadenken wat je volgende zet wordt.”© Foto 
Robert Gieling 

Koningin 

Volgens beide basisschoolleerlingen is schaken helemaal niet suf, sterker nog: „Mensen denken 
te makkelijk over schaken. Sommigen weten niet eens het verschil tussen de koning en 
koningin.” Op de vraag wat nou eigenlijk hun favoriete schaakstuk is, zijn beide tieners duidelijk. 
Voor Koen is het de koning, want dit is het belangrijkste stuk. „De koning moet beschermd 
worden, dat maakt het zo leuk.” 

Lees ook: Een potje schaken met fenomenaal uitzicht op de woeste golven van de Noordzee 

Feline is een andere mening toegedaan, zij gaat voor de koningin. „Met haar kan je veel meer 
zetten doen.” 

https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20240120_83945753?utm_source=google&utm_medium=organic


 



Het favoriete schaakstuk van Feline Poen (11) is de koningin. ,,Met haar kan je veel meer zetten 
doen.”© Foto Robert Gieling 

Na afloop van de wedstrijden zijn Koen en Feline hoopvol. „Ik heb net al mijn vier wedstrijden 
gewonnen”, vertelt Feline. „Ik verwacht wel dat we in de top tien staan. Als we bij de laatste zes 
zitten, mogen we door naar de nationale wedstrijden. Dat zou heel leuk zijn”, laat Koen weten. 
Zodra de uitslag binnen is, wordt duidelijk dat de voorspelling van Koen bijna juist is. Als enige 
West-Friese groep hebben zij zich geplaatst voor het NK, en met een betere klassering dan 
verwacht. Namelijk een mooie vierde plek. Ook de Vijzel in Hauwert is door. 

Boost 

Volgens toernooivoorzitter Robbert van Dijkhuizen (27) is het heel goed verklaarbaar waarom 
schaken weer helemaal ’hot’ is. „Dat is ook dankzij de populaire Netflix-serie ’The Queen’s 
Gambit’. Er was een daling in de populariteit, maar deze serie heeft een boost gegeven aan de 
schaakwereld, waardoor niet alleen oudere mensen maar ook kinderen enthousiast werden. Het 
dipje na de coronapandemie is weer helemaal verdwenen. Daarnaast kan iedereen leren 
schaken. Het is misschien een complex spel, maar de regels zijn duidelijk. En het is ook nog 
eens goed te combineren met een andere sport zoals voetbal.” 

 

 

 
In opperste concentratie worden de wedstrijden gespeeld.© Foto Robert Gieling 

 


